
¿If a place of visit is closed to visitors, it will be replaced with an alternative ¿The itinerary are subject to the final discretion of the local land operator.¿During major events / trade shows / peak season,   accommodation may not be in the city mentioned .

AMAZING TURKIYE10
DAYS

7
NIGHTS

Day 3 LB D

Day 1 Kuala Lumpur / Transit City

Assemble at KLIA for your flight to Istanbul. (via transit city).

Day 2 Kuala Lumpur / Istanbul (296km) Bolu MOB

 Upon arrival, transfer to Bolu and check in Hotel.

D

Bolu (187km) Ankara (302km) Cappadocia 

After breakfast, process to Ankara visit the Ataturk Mausoleum - is the 
mausoleum of Mustafa Kemal Atatürk, the leader of the Turkish War of 
Independence and the founder and first President of the Republic of Turkey. 
The site is also the final resting place of İsmet İnönü, the second President 
of Turkey, who was interred there after he died in 1973. His tomb faces the 
Atatürk Mausoleum, on the opposite side of the Ceremonial Ground. After 
transfer to Cappadocia Enjoy dinner and an overnight stay in Cappadocia 
** After dinner, enjoy the exotic Turkish Belly Dance Show.

Day 4 LB DCappadocia

After breakfast, visit the incredible:
● Underground City - it is very likely that these underground cities were 
built to withstand attack and can protect large numbers of people and their 
animals during crises period.
● Uchisar ‘Castle’ Village - situated at the highest point of Cappadocia, is a 
very hilly and those with walking difficulties will find problems on steep 
streets and hills. From the top of Uchisar are a castle and one of the most 
magnificent views of the landscape
● Pigeon Valley - name comes from the thousands of pigeon houses that 
have been carved into the soft tuff since ancient times. In Cappadocia, 
pigeons have long been a source of food and fertilizer. The advent of 
chemical fertilizers has reduced the use of pigeon dung.
● Three Beauties - is an icon of Cappadocia’s natural beauty with the 
mostfamous fairy chimneys.
● Ancient Caravanserai - it was a roadside inn where travelers could rest 
and recover from the day’s journey. Caravanserais supported the flow of 
commerce, information, and people across the network of trade routes 
covering Asia, North Africa, and southeastern Europe, especially along the 
Silk Road.
** Hot Air Balloon ride over the most extraordinary landscapes (subject to 
weather conditions) or Jeep Safari tour (at own cost )

Day 5 LB DCappadocia (238km) Konya (393km) Pamukkale 

After breakfast, proceed to Konya. Konya was the canter of the Selcuk 
Empire as well as the city of Mevlana and his Whirling Dervishes. Visit 
Mevlana Mosque & Tomb. After enjoy lunch in Konya, we will continue drive 
to Pamukkale. Dinner & overnight in Pamukkale.

Day 7 Izmir (313km) Canakkale 

After breakfast, Enjoy a brief orientation tour of Türkiye’s 3rd largest city. Go 
passits famous landmarks such as the Clock Tower at Konak Square ,and 
the Customs House at Konak Pier (built by Gustave Eiffel) before a browse 
at the Kemeralti Market. After enjoy lunch continue drive to Canakkale. 
Dinner & overnight in Canakllea.

LB D

Day 8 Canakkale (308km) Istanbul 

After breakfast, visit the Trojan Horse - is one of the biggest attractions of 
Canakkale city. The "wooden horse" was made famous by the movie Troy. 
(Exclude Troy Museum) Then, proceed to Istanbul, go on the Bosphorus 
Cruise to enjoy the unique experience of cruising between 2 continents of 
Asia and Europe.

Day 9 Istanbul / Kuala Lumpur 

● Blue Mosque - also known as Sultan Ahmed Mosque is a historical 
mosque in Istanbul. The mosque is known as the Blue Mosque because
ofblue tiles surrounding the walls of interior design.
● Hippodrome Square - where horse carriage and gladiator fights took 
place during the Byzantine Empire. It is decorated today with an Egyptian 
Column, Serpentine Column and Ibrahim Pasa Palace.
● St Sophia Church - is also known as Hagia Sophia after the Ottomans 
captured Constantinople during 1453. It is one of the finest and famous 
examples of BYZANTINE architecture in the world. Today it is neither a 
Church nor a Mosque, but a museum.
● Basilica Cistern - is the largest underground cistern of Byzantine 
Constantinople. It was built under the Basilica located west of Hagia Sophia. 
Also known by its Turkish name Yerebatan Sarayı (“Sunken Palace”), it is 
one of the major tourist attractions of modern Istanbul.
● Grand Bazaar - in Istanbul is one of the largest and oldest markets in the 
world, is it often regarded as one of the first shopping malls in the world. 
After dinner proceed to the airport for your flight to Kuala Lumpur.

LB D

LB D

Day 10 Kuala Lumpur 

Arrival Kuala Lumpur with happy memories.

Shopping Stop: Leather, Carpet, Jewellery, Turkish Delight, Ceramic

MOB

HOTEL
当地酒店

5

Istanbul / Bolu / Ankara / Cappadocia / Konya / Pamukkale / Kusadasi / Izmir / Canakkale

HIGHLIGHT

* Stay 2 nights at Cave Hotel 2晚入住洞穴酒店* Stay 2 nights at Cave Hotel 2晚入住洞穴酒店
* Turkish Belly Dance Show 土耳其传统肚皮舞秀* Turkish Belly Dance Show 土耳其传统肚皮舞秀

博斯普鲁斯游船
Bosphorus Cruise

博斯普鲁斯游船
Bosphorus Cruise

Day 6 LB DPamukkale (250km) Kusadasi (98km) Izmir

After breakfast, visit the Cotton Castle - is famous because of the white, 
cottony appearance of the mineral bath spas that abound the province, 
which is rich in calcium. Known as a “spa town” since the Roman era, tourists 
travel to Pamukkale to relax in warm, soothing and therapeutic waters in the 
myriad spas. 
● The Ancient City of Hierapolis - was an ancient city located on hot 
springs in classical Phrygia in southwestern Anatolia. Its ruins are adjacent 
to modern Pamukkale, Turkey and currently comprise an archaeological 
museum designated as a UNESCO World Heritage Site
● visit the Ephesus Ancient City - is one of the world’s most outstanding 
archaeological sites. Walk in its well-preserved marble streets to the Library 
of Celcius, the Odeon, Grand Theatre, Temple of Hadrian, Roman Bath etc

MOB



土 耳 其 奇 妙 之 旅10
天

7
晚

• 倘若原定的景点不对外开放，将由其他景点取代。   • 以上的景点先后顺序可根据具体的情况有所调整。    • 在主要节日，商业展览，旅游旺季期间，住宿酒店可能需要安排在另一个城市。

联络方式 Contact : 价格 Price : 出发日期 Departure Date :

集合于吉隆坡国际机场后， 带着愉快兴奋的心情飞往伊斯坦堡。

第 3 天 博卢 (187公里) 安卡拉 (302公里) 卡帕多奇亚

早餐后，参观阿塔图尔克陵墓，位于安卡拉的阿塔图尔克陵幕是土耳其共和国新
时代的标志，为纪念土耳其国父穆斯塔法.凯未尔阿塔图尔克而在1953年筹盖这座
宏伟的陵墓。内部还设有博物馆，展示了阿塔图尔克的肖像，亲笔信和他本人使用
过的各种物品。
** 晚餐后，欣赏异国情调的传统肚皮舞秀

早 午 晚

第 1 天 吉隆坡 / 中转城市 机上用餐

抵达后，驱车前往博卢，抵达后享用晚餐和续往酒店休息。

第 2 天 中转城市 / 伊斯坦堡 (296公里) 博卢 机上用餐 晚

第 4 天 卡帕多奇亚 

早餐后，在卡帕多奇亚参观以下景点：
● 地下城市 - 是为了抵御攻击而建造的，可以在危机期间保护大量的人和动物。
● 乌奇希萨尔城堡 - 乌奇萨是“第三个堡全”的意思，另两个则是厄古普及欧塔
希沙，但这里最为险峻，这块平原上凸起的六十米高的巨大岩石简直就是一件现代
主义的艺术品。乌奇希萨尔城堡是一座最壮观的景色之一。
● 鸽子山谷 - 鸽子谷属于一个天然的自然景观。在这幽美的山谷两边，到处的是大
块的石头，倘若你仔细看在石头上都是密密麻麻大小不一的鸽子洞。对于卡帕多奇
穴居的那些居民来说，鸽了所具备的不仅仅是传信的作用，而目还是人民生活所用
的肥料以提供及营养的源泉。他们用采集来的鸽子粪作为天然的肥料，是讲究天然
的环保地区。
● 三个美女童话烟囱 - 是位于卡帕多西业Urgup外最著名的童话烟因。
● 古老驿站 - 是古代专为丝绸之路商队旅人们提供住宿和歇息的客栈。商队驿站在
亚洲、北非以及东南欧地区重要的贸易路线网络中承担着商业、信息与人员之间传
递交流的重任。
** 可自费参与一趟热气球之旅，体验这神奇非凡，凝空辽望令人叹为观止的景观。
（视乎天气状况而定）或越野吉普车游 （自费 ）。

早 午 晚

第 5 天 卡帕多奇亚 (238公里) 科尼亚 (393公里) 棉花堡 

早餐后，前往孔雅，现在乃是虔诚回教徒的中心和朝胜圣地。接着参观梅芙拉那
清真寺和陵墓。在孔雅享用午餐。续往棉花堡。

早 午 晚

第 7 天 库萨达斯 (20公里) 塞尔丘克 (426公里) 恰纳卡莱 

早餐后，前往伊兹密尔,抵达伊兹密尔后，享受精简的游览和途径名胜古迹如：库
纳克钟楼广场、库纳克港口是一个法国伟大的建筑设计师古斯塔夫·埃菲尔的杰
作。周边还有一个不可错过的小集市，有许多不同的物品让您选购。享用午餐后继
续驱车前往恰纳卡莱。在恰纳克利亚享用晚餐并入住酒店。

第 8 天 恰纳卡莱 (308公里) 伊斯坦布尔  

早餐后，参观特洛伊木马 - 正是 “木马屠城記” 裡记载的希腊军队用來攻破特洛伊
城的那只大木马，是恰纳卡莱最大的景点之一，木马也因电影《特洛伊》而出名。
续往伊斯坦布尔。搭乘游船畅游博斯普鲁斯海峡，感受悠游于亚欧两大陆的独特
体验。

购物站：皮革 ， 地毯，珠宝，土产，陶瓷

早 午 晚

早 午 晚

第 9 天 伊斯坦布尔 / 吉隆坡

● 蓝色清真寺 - 原名苏丹艾哈迈德清真寺，17世纪初由伊斯兰世界著名古典建筑
师锡南的得意门生Mehmet Aga设计建造。因清真寺内墙壁全部用蓝，白两色的依
兹尼克瓷砖装饰故名，周围有六根宣礼塔，象征伊斯兰教六大信仰，是伊斯坦布尔
最重要的标志性建筑之一。
● 君士坦丁堡竞技场 - 又称君士坦丁堡赛马场，是一个罗马克技场，曾是拜占庭
帝国京城君士坦丁堡的体育和社交中心。在古时候，赛马和双轮战车赛车是受欢迎
的休闲活动。今天，这里是土耳其城市伊斯坦布尔老城中心的苏丹艾哈迈德广场。
● 圣索菲亚大教堂 - 在1453年以前, 一直是拜占庭帝国的主教堂, 此后被土耳其人
占领，改建成为清真寺。1935年，第一任土耳其总统及土耳其国父穆斯塔法.凯末
尔.阿塔图尔克将圣索菲亚大教堂变为博物馆。
● 地下水宫殿 - 位于圣索菲亚大教堂旁，曾是拜占庭时期到奥斯曼帝国时期皇宫的
地下蓄水池。由拜占庭查士丁尼大帝于公元527-565年统治时期所建，作为当时伊
斯坦布尔市民日常饮用水的来源之一。地下宫殿内倒置的美杜莎头颅、柱子上的泪
痕都伴随着东罗马帝国的陨落成为谜题。
● 伊斯坦布尔大巴扎 - 是世界上最大，最古老的市场，也是世界上最早的购物中
心之一。建造于1461年，有近550年的历史，室内大约有65条街道，4400多家商
店。过后，送往机场乘客机飞返家园。

早 午 晚

第 10 天 中转城市 / 吉隆坡

抵达吉隆坡，欢愉的旅程！

机上用餐

特洛伊木马
Trojan Horse
特洛伊木马
Trojan Horse

棉花堡
Pamukkale (Cotton Castle)
棉花堡
Pamukkale (Cotton Castle)

阿塔图尔克陵墓
Ataturk Mausoleum
阿塔图尔克陵墓
Ataturk Mausoleum

鸽子山谷 
Pigeon Valley
鸽子山谷 
Pigeon Valley

伊斯坦堡 / 博卢 / 安卡拉
/ 卡帕多奇亚 / 科尼亚 / 棉花堡

/ 库萨达斯 / 伊兹密尔 / 塞尔丘克
/  恰纳卡莱 / 伊斯坦布尔

Istanbul
(In/ Out)

Bolu

Ankara

Cappadocia

Canakkale

Konya

PamukkaleKusadasi

Izmir

第 6 天 早 午 晚棉花堡 (189公里)  库萨达斯 (98公里) 伊兹密尔

早餐后, 参观棉花堡,在土耳其文里, Pamuk表示棉花, Kale表示城堡, 所以Pamuk-
kale就叫棉花堡。自罗马时代起，棉花堡就被称为“温泉之城”，游客们可以在棉
花堡享受温暖的温泉水。此地不仅有上干年的天然温泉，更有好似棉花一样的山丘
，据科学鉴定，泉水富含钙，镁等矿物质，不但对风湿，皮肤病，妇科病，消化不
良及神经衰弱等有神奇功效，泉水还可饮用。

 ● 希拉波利斯古城 - 是古希腊城市，位于士耳其西南部，靠近代尼兹利是古希
腊的著名圣城, 现名为帕穆卡尔村。1988年作为文化遗产列入《世界遗产名录》。
● 参观艾菲索斯 - 又译以弗所，是早期最重要的城市之一，如今一部分成了土耳其
小镇塞尔丘克。这里发掘出了罗马帝国时期宏伟的建筑，如赛尔苏斯图书馆和大剧
院，以及吸引整个地中海地区朝圣者的著名阿尔忒弥斯神庙，为古代“世界七大奇
迹”之一。


